
  
Rada Powiatu 
Nowosądeckiego 

  P R O T O K Ó Ł  NR /XXXIX/2010
    

z obrad XXXIX sesji Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 21 maja  2010 r.

Ad.1.
Sesja  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego    rozpoczęła  się  o  godzinie  12.00  w  sali  obrad 

Starostwa Powiatowego a zakończyła się o godzinie 16.00. 
W sesji  uczestniczyło 24 radnych oraz  zaproszeni  goście,   stwierdza się  prawomocność 

obrad (listy obecności stanowią załącznik do protokołu). 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka  dokonał  otwarcia  posiedzenia XXXIX 

sesji Rady Powiatu Nowosądeckiego III kadencji, po czym przywitał przybyłych gości i radnych.
Na sekretarzy obrad wyznaczeni zostali Radni: 
        
Zbigniew Miłkowski  i Józef Pyzik

Ad. 2.

Wiceprzewodniczący  Rady  Powiatu  Stanisław  Wanatowicz  zwrócił  się  do  radnych  
z  zapytaniem,  czy  są  uwagi  lub  wnioski  dotyczące  zmian  w  przesłanym  wcześniej  projekcie 
porządku obrad.

Starosta Nowosądecki Jan Golonka   zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały  w  sprawie   przystąpienia  i  realizacji  przez  Powiat  Nowosądecki  projektu  pt.:”  Lokalne 
inicjatywy na rzecz rozwoju regionalnego powiatu gorlickiego i nowosądeckiego”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka poddał wniosek pod głosowanie:
Głosowanie nad przyjęciem wniosku: za: 24,    przeciw: 0,   wstrzymujących się: 0
Projekt  uchwały  w  sprawie  projektu  uchwały  w sprawie  przystąpienia  i  realizacji  przez  Powiat 
Nowosądecki projektu pt.:” Lokalne inicjatywy na rzecz rozwoju regionalnego powiatu gorlickiego i 
nowosądeckiego”.   został wprowadzony jako pkt. 19, dalsze punkty porządku obrad otrzymują 
nową numerację. 

Radny Józef Pyzik zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu dot. przyznania odznaki 
honorowej „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej” dla Księdza Prałata Józefa Głowy z parafii w Mystkowie.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka poddał wniosek pod głosowanie:
Głosowanie nad przyjęciem wniosku: za: 24,    przeciw: 0,   wstrzymujących się: 0
Wniosek dot. przyznania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej” dla Księdza Prałata Józefa 
Głowy z parafii w Mystkowie został wprowadzony jako pkt. 20, dalsze punkty porządku obrad otrzymują 
nową numerację. 



Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jerzy Górka poddał pod głosowanie projekt 
porządku obrad po  wprowadzeniu pkt. 19 i 20.
Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad: za: 24, przeciw: 0, wstrzymujących się: 0
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka  stwierdził, że porządek obrad został przyjęty i 
dokonał jego odczytania. 

Realizowany porządek obrad:

1.Otwarcie posiedzenia.

2.Przyjęcie porządku obrad.

3.Przyjęcie protokołu z posiedzenia XXXVIII Sesji RPN.

4.Sprawozdanie z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

5.Informacja  Państwowej  Inspekcji  Ochrony  Roślin  i  Nasiennictwa  

Wojewódzki Inspektorat Ochrony Roślin i Nasiennictwa w Krakowie – Oddział  w Nowym Sączu – 

z realizacji zadań w zakresie ochrony roślin i nasiennictwa na terenie Powiatu Nowosądeckiego w 

2009 roku. 

6.Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Nowym Sączu z działalności 

Inspekcji za 2009 rok oraz stanu bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Powiatu Nowosądeckiego.

7.Informacja  o  stanie  środowiska  oraz  działalności  Małopolskiego  Wojewódzkiego  Inspektora 

Ochrony Środowiska na terenie Powiatu Małopolskiego w 2009 roku.

8.Przyjęcie informacji z działalności za 2009 rok Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego 

w Nowym Sączu. 

9.Informacja nt. planu remontów bieżących na drogach powiatowych po sezonie zimowym oraz 

planowanych inwestycjach na w/w drogach.

10.Informacja  na  temat  rocznego  bilansu  finansowego  placówek  służby  zdrowia

 za 2009 rok:

1)  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  –  Szpital  im.  J.  Dietla

 w Krynicy Zdroju,

2) Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Sądeckie Pogotowie Ratunkowe

 w Nowym Sączu,

3) Małopolskiego Ośrodka  Profilaktyki i Terapii Uzależnień w Nowym Sączu. 

11.Podjęcie uchwały Rady Powiatu    w sprawie zmian w budżecie Powiatu Nowosądeckiego na 

2010 rok oraz zmian w Uchwale Budżetowej Powiatu Nowosądeckiego na 2010 rok.

12.Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  zaciągnięcia  zobowiązań  dotyczących  realizacji 

inwestycji  o wartości przekraczającej granicę ustaloną w budżecie Powiatu Nowosądeckiego na 

2010 rok. 

13.Podjęcie uchwały Rady Powiatu    w sprawie zmian w budżecie Powiatu Nowosądeckiego na 



2010 rok oraz zmian w Uchwale Budżetowej Powiatu Nowosądeckiego na 2010 rok.

14.Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  sprzedaży  nieruchomości  położonej  w  Krynicy 

Zdroju przy ul. Kraszewskiego.

15.Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  sprzedaży  nieruchomości  położonej  w  Krynicy 

Zdroju przy ul. Czarny Potok.

16.Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu   w  sprawie  zmiany  uchwały  o  zasadach  udzielania

 i  rozmiaru  zniżek  nauczycielom,  którym  powierzono  stanowiska  kierownicze  w  szkołach

 i placówkach oraz zasad przyznawania obniżenia lub zwolnienia od obowiązku realizacji zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych, opiekuńczych.

17.Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie projektu pt. „Modernizacja kształcenia zawodowego 

w Małopolsce”.

18.Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  projektu  pt.  „Budowa  Placówki  Opiekuńczo- 

Wychowawczej typu socjalnego – Dom Dziecka”. 

19.Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przystąpienia i realizacji przez Powiat Nowosądecki 

projektu  pt.:  „Lokalne  inicjatywy  na  rzecz  rozwoju  regionalnego  powiatu  gorlickiego  i 

nowosądeckiego”.

20.Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  „Zasłużony

 dla Ziemi Sądeckiej”.

21.Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  „Zasłużony

 dla Ziemi Sądeckiej”.

22.Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  „Zasłużony  

dla Ziemi Sądeckiej”. 

23.Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  „Zasłużony  

dla Ziemi Sądeckiej”. 

24.Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  „Zasłużony  

dla Ziemi Sądeckiej”. 

25.Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  „Zasłużony  

dla Ziemi Sądeckiej”. 

26.Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  „Zasłużony  

dla Ziemi Sądeckiej”. 

27.Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  „Zasłużony  

dla Ziemi Sądeckiej”. 

28.Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  „Zasłużony  

dla Ziemi Sądeckiej”. 

29.Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  „Zasłużony



 dla Ziemi Sądeckiej”. 

30.Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  „Zasłużony  

dla Ziemi Sądeckiej”. 

31.Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  „Zasłużony  

dla Ziemi Sądeckiej”. 

32.Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  „Zasłużony

 dla Ziemi Sądeckiej”. 

33.Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  „Zasłużony  

dla Ziemi Sądeckiej”. 

34.Interpelacje.

35.Sprawy bieżące, wolne wnioski.

36.Zamknięcie obrad.

Ad. 3
Przyjęcie protokołu z posiedzenia XXXVIII Sesji Rady Powiatu Nowosądeckiego.
Wiceprzewodniczący  Rady  Powiatu  Jerzy  Górka  poinformował  radnych,  
iż  zgodnie z  §  34 ust.  4  i  5  Statutu Powiatu Nowosądeckiego protokół  z  ostatniej  sesji  został 
wyłożony do wiadomości na 7 dni przed terminem dzisiejszej sesji. Do chwili obecnej nie zostały 
zgłoszone poprawki ani uzupełnienia. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka zwrócił się  z zapytaniem do radnych, czy są 
jeszcze uwagi do protokołu. 
W związku z brakiem uwag  zaproponował przystąpienie do głosowania nad przyjęciem protokołu.
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka poddał protokół  pod głosowanie:
Głosowanie: za: 24  przeciw: 0 wstrzymujących się: 0

Stwierdza  się,  iż  w  wyniku  głosowania    protokół  z  XXXVIII  sesji  Rady  Powiatu 
Nowosądeckiego został przyjęty.

Ad. 4
Sprawozdanie z pracy Zarządu w okresie międzysesyjnym.

Jan Golonka Starosta Nowosądecki przedstawił sprawozdanie Zarządu w okresie międzysesyjnym, który 
stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 5
Informacja Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Roślin i Nasiennictwa w Krakowie – Oddziału  w 

Nowym Sączu – z realizacji zadań w zakresie ochrony roślin i nasiennictwa na terenie Powiatu 

Nowosądeckiego w 2009 roku. 

Sprawozdanie  nie  zostało  przedstawiane  w  całości  podczas  obrad,  stanowi  załącznik  do 

protokołu. 



Ad. 6

Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Nowym Sączu z działalności 

Inspekcji za 2009 rok oraz stanu bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Powiatu Nowosądeckiego

Sprawozdanie nie zostało przedstawiane w całości podczas obrad, stanowi załącznik do protokołu. 

  Radny  Adam  Mazur  zwrócił  uwagę  na  kilka  znaczących  kwestii  m.in.:  brak  kąpielisk 

zorganizowanych na terenie Powiatu Nowosądeckiego, nieprzestrzeganie wymogów sanitarnych na stacji 

kolejowej w Muszynie, zbyt dużą liczbę ucznió w klasach, brak stomatologów w szkołach.

Stanisław Morawski Powiatowy Inspektor Sanitarny w Nowym  Sączu odpwiedział, iż na 

większość pytań nie jest w stanie udzielić odpowiedzi, ponieważ nie jest organem wykonawczym. 

Wydaje jedynie decyzje, kiedy stwierdzi jakieś uchybiebienia w obiektach. Jeżeli chodzi o 

zorganizowane kąpieliska to leży to w gestii gmin i miast.

Radny Józef Świgut zaproponował, iż w związku z sytuacją popowodziową należałoby umieścić 

komunikaty w prasie lokalnej nt. oczyszczenia przydomowych zbiorników wodnych.

Stanisław Morawski Powiatowy Inspektor Sanitarny w Nowym  Sączu  poinformował zebranych, iż 

na stronach internetowych są umieszczone wskazówki dla petentów jak postępować w sytuacjach, kiedy 

zbiorniki z woda pitna zostaną zamulone.  Jest również mnóstwo informacji np. jak postępować w 

sytuacjach podtopień oraz cała wiedza dot. usuwania skutków popowodziowych z zakresu 

bezpieczeństwa sanitarnego.

Radny Józef Pyzik zapytał o tzw. system HASAP , który obejmuje również sklepy spozywcze. Twierdzi, 

że firmy, które dokonały analiz zagrożeń sa zobligowane do sformułowania instrukcji m.in.:składowania, 

magazynowania produktów, którymi handluje. Radny twierdzi, iż jest to absurd, ponieważ  zmusza się 

drobnych przedsiębiorców do dodatkowych kosztów, a to spowoduje zwiększenie kosztów sprzedaży.

Stanisław Morawski Powiatowy Inspektor Sanitarny w Nowym  Sączu uważa, iż dobra praktyka 

sanitarno-higieniczna wymagana jest wszędzie, gdzie się ma do czynienia ze środkami spożywczymi.

Radny Krzysztof Cycoń pyta czy w gestii Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Nowym Sączu jest 



kontrola przyulicznych stoisk handlowych.

Stanisław Morawski Powiatowy Inspektor Sanitarny w Nowym  Sączu odpowiedział, iż jest to 

sprzedaż nielegalna. Jeżeli klient decyduje sie na zakup produktów przy ulicy to jest to sprawa 

indywidualna. W tym roku przewidzianych jest 10 kontroli. Są sprawdzane również piekarnie, gdzie 

część z nich została ukarana grzywnymi w wysokości 5000 zł .

Wiceprzewodniczacy  Rady  Jan  Dziedzina  zapytał  kto  ma  prawny  obowiązek  dbania  o  czystość 

obiektów komunikacji publicznej.

Stanisław Morawski Powiatowy Inspektor Sanitarny w Nowym  Sączu poinformował, iż dbałość o 

porządek należy do przedstawicieli gmin tj. wójta czy burmistrza. Ponadto każda gmina posiada swój 

regulamin czystości.

         Ad. 7

Informacja o stanie środowiska oraz działalności Małopolskiego Wojewódzkiego Inspektora 

Ochrony Środowiska na terenie Powiatu Małopolskiego w 2009 roku.

Sprawozdanie  zostało przedstawiane  podczas obrad w formie prezentacji multimedialnej, stanowi 

załącznik do protokołu. 

Radny Zenon Szewczyk poinformował, iż w ocenie wód powierzchniowych pod względem   

chemicznym i biologicznym stan wód ocenia się na dobry i bardzo dobry w zdecydowanej większości 

powiatu. Jeżeli chodzi o przydatność tych wód dla ryb to znaczna część oznaczona jest kolerem 

czerwonym. Radny pyta z czego ten paradoks wynika.

Grażyna Cieśla Kierownik Działu Monitoringu Środowiska Wojewódzkiego Inspektoratu 

Ochrony Środowiska w Krakowie – delegatura w Nowym Sączu odpowiedziała, iż wynika to z 

rozporządzenia, które obowiązuje od 2002 roku.

Radny Jarosław Gliński zapytał o Rzekę Białą i tereny miejskiej Gminy Grybów. Wspomniał o 

artykuły w prasie, w których ukazały się doniesienia nt. niekontrolowanych rzutów ścieków. W związku 

z powyższym Radny pyta czy Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska ma oficjalne informacje na 

ten temat.

 Grażyna Cieśla Kierownik Działu Monitoringu Środowiska Wojewódzkiego Inspektoratu 



Ochrony Środowiska w Krakowie – delegatura w Nowym Sączu poinformowała, iż nie wypowiada 

się w tej sprawie , jest to działalność kontrolna.

Radny Józef Broński  twierdzi, iż badania wykazały czystość wód w Rzece Białce na terenie Gminy 

Grybów. Pomiary zostały wykonane powyżej ujścia wody w miejscowości Kąclowa, gdzie jest mało 

domostw. W związku z tym Radny pyta czy nie można byłoby przeprowadzić badań poniżej Gminy 

Grybów.

 Grażyna Cieśla Kierownik Działu Monitoringu Środowiska Wojewódzkiego Inspektoratu 

Ochrony Środowiska w Krakowie – delegatura w Nowym Sączu poinformowała , iż badanie musi 

być przeprowadzone powyżej ujścia.

Radna Danuta Lelito w jaki sposób egzekwowane jest naruszenie norm np. hałasu czy zanieczyszczeń.

 Grażyna Cieśla Kierownik Działu Monitoringu Środowiska Wojewódzkiego Inspektoratu 

Ochrony Środowiska w Krakowie – delegatura w Nowym Sączu poinformowała , iż leży to w gestii 

włodarzy poszczególnych grup.

Ad. 8

Przyjęcie informacji z działalności za 2009 rok Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w 

Nowym Sączu.

Sprawozdanie nie zostało przedstawiane w całości podczas obrad, stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 9

Informacja nt. planu remontów bieżących na drogach powiatowych po sezonie zimowym oraz 

planowanych inwestycjach na w/w drogach.

Sprawozdanie nie zostało przedstawiane w całości podczas obrad, stanowi załącznik do protokołu. 

Radna Danuta Lelito zapytała o plany w zakresie remontu drogi w Wierchomli .

Adam Czerwiński Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Nowym Sączu  powiadomił, iż koszt 

przebudowy docelowej drogi do Wierchomli przekracza 650 tyś. zł. Stan tej drogi nie jest drogi. Na 

terenie  powiatu jest  8  dróg ,  gdzie  istnieje  bezpośrednie przerwanie ciągu komunikacji  tj.  głębokie 

pobocza, podmycia, brak nawierzchni. Jeżeli nie pojawią się nowe możliwości finansowania inwestycji 

drogowych droga będzie przeprowadzony cząstkowy remont nawierzchni i to będzie musiało posłużyć do 

czasu pozyskania innych żródeł finansowania.



Radny Jarosław Gliński zapytał czy droga na odcinku Ptaszkowa – Grybów kwalifikuje się do remontu 

w ramach zachowania ciągłości komunikacyjnej.

Adam Czerwiński Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Nowym Sączu twierdzi, iż droga na tym 

odcinku kawalifikuje się do przebudowy, będą na niej przeprowadzane działanie mające na celu doraźną 

przejezdność.

Ad. 10

 Informacja  na  temat  rocznego  bilansu  finansowego  placówek  służby  zdrowia

 za 2009 rok:

 1) Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Szpital im. J. Dietla w Krynicy Zdroju,

 2) Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Sądeckie Pogotowie Ratunkowe w Nowym 

Sączu,

3) Małopolskiego Ośrodka  Profilaktyki i Terapii Uzależnień w Nowym Sączu. 

Sprawozdanie nie zostało przedstawiane w całości podczas obrad, stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 11

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Nowosądeckiego na 2010 rok 

oraz zmian w Uchwale Budżetowej Powiatu Nowosądeckiego na 2010 rok.

Maria Jękot Skarbnik Powiatu Nowosądeckiego  przedstawiła projekt uchwały. 

Radny Krzysztof Cycoń zwrócił uwagę Rady na fakt łączenia w projekcie jednej uchwały wielu spraw, 

które powinny zostać rozpisane poprzez propozycje odrębnych uchwał. Pomimo tych uwag  Komisja 

Budżetowa RPN pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radna Danuta Lelito  poinformowała, iż w zestawieniu zostały zwiększone wydatki na oświatę na 

kwotę 429 tyś. W związku z powyższym zapytała na co konkretnie zostana rozdysponowane te środki.

Maria  Jękot  Skarbnik  Powiatu  Nowosądeckiego  odpowiedziała,  iż  jest  obowiązek  wypłaty 

nauczycielom średniego wynagrodzenia. Wynika to z porozumienia Rządu ze Związkami Zawodowymi.

Radny Marek Kwiatkowski zapytał dlaczego nie osiągnięto tych średnich.

Radny  Waldemar Olszyński  poinformował,  iż  nauczyciele  na  poszczególnych  stopniach  awansu 

zawodowego w poszczególnychgminach powinni  osiągnąć określoną kwotę,  która gwarantuje karta 

nauczyciela.  Są  to  uzgodnienia  ze  Związkami  Zawodowymi.  Samorządy  do  tej  pory  nie  miały 



obowiązku w rozliczaniu ze średnimi. Od 2 lat należy te średnie osiągać, a dodatkowo są one sprawdzane 

w Regionalnej Izbie Obrachunkowej. Większość w Polsce samorządów nie osiąga tych średnich, w 

związku z czym wymuszano na nich dodatek wyrównawczy.

Radny Marek Kwiatkowski uważa , iż nie jest racjonalne rozdysponowanie godzin dla poszczególnych 

nauczycieli. 

Radny Waldemar Olszyński twierdzi, że są 2 wyjścia . Można zwiększyć wskaźniki przy regulaminie 

wynagrodzeń i dać dodaki motywacyjne, funkcyjne, za wychowawstwo. Drugim rozwiązaniem jest nie 

przyjmowanie do pracy nowej kadry, dając tym, którzy pracują godziny nadliczbowe.

Zastępca  Wydziału  Edukacji  Kultury  i  Sportu  Maria  Jabłońska  wyjaśniła,  iż  w  Powiecie 

Nowosądeckim zdecydowaną większość stanowią nauczyciele zatrudnieni  przez mianowanie.  Są to 

pracownicy,  którzy  z  zapisów  ustawy  Karta  nauczyciela  mogą  mieć  uzupełniane  etaty  w  innych 

szkołach. Dla nich trzeba odebrać nauczycielom godziny ponadwymiarowe, aby dać im zatrudnienie. 

Można  przyjąć  wariant  w  kierunku  godzin  ponadwymiarowych.  Wówczas  nie  ma  możliwości 

zatrudnienia nauczycieli  stażystów i  kontraktowych. Jednocześnie dajemy zwolnienie z artykułu 20 

nauczycielom  zatrudnionym przez  mianowanie  wraz  z  odprawami.  Do  tej  pory  polityka  Powiatu 

Nowosądeckiego była taka, by dawać możliwości zatrudnienia absolwentom szkół wyższych. Było to 

dobre rozwiązanie do momentu, gdy w ustawie karta nauczyciela nie zapisano obowiązku osiągnięcia 

przez nauczycieli określonych zarobków.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka poddał uchwałę pod głosowanie:
Głosowanie: za: 23 przeciw: 0 wstrzymujących się: 2

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka stwierdził, że w wyniku głosowania: 

UCHWAŁA Nr 385/XXXIX/2010 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 21 maja 2010 r.  w sprawie 
zmian w budżecie  Powiatu Nowosądeckiego na 2010 rok oraz  zmian w Uchwale Budżetowej 
Powiatu Nowosądeckiego na 2010 rok została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 12

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zaciągnięcia zobowiązań dotyczących realizacji inwestycji o 

wartości przekraczającej granicę ustaloną w budżecie Powiatu Nowosądeckiego na 2010 rok. 

Maria Jękot Skarbnik Powiatu Nowosądeckiego  przedstawiła projekt uchwały. 

 Komisja Budżetowa RPN pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka poddał uchwałę pod głosowanie:



Głosowanie: za: 24 przeciw: 0 wstrzymujących się: 1

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka stwierdził, że w wyniku głosowania: 

UCHWAŁA Nr 386/XXXIX/2010 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 21 maja 2010 r.  w sprawie
zaciągnięcia  zobowiązań  dotyczących  realizacji  inwestycji  o  wartości  przekraczającej  granicę 
ustaloną w budżecie Powiatu Nowosądeckiego na 2010 rok została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 13

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Nowosądeckiego na 2010 rok 

oraz zmian w Uchwale Budżetowej Powiatu Nowosądeckiego na 2010 rok.

Maria Jękot Skarbnik Powiatu Nowosądeckiego  przedstawiła projekt uchwały. 

 Komisja Budżetowa RPN pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 Radny Jarosław Gliński  zadał pytanie dot. autopoprawki w załącznikui nr 3 nt. zmian wydatków 

majątkowych budżetu Powiatu Nowosądeckiego. Wykreśla się zadanie inwestycyjne pod nazwą budowa 

sali gimnastycznej przy Liceum Ogólnokształcącym w Grybowie. Radny zapytał o przyczynę, dla której 

autopoprawka została wprowadzona oraz czy Rada Powiatu tą inwestycję rozpocznie w tej kadencji.

Starosta Nowosądecki Jan Golonka  odpowiedział, iż uzasadnieniem tego był protest złożony przez 

stronę postępowania w wydawaniu pozwolenia na budowę tej hali. Odwołała się 1 osoba do Wojewody, 

która mieszka obecnie w Szwecji. Na chwilę obecną nie można wydać pozwolenia na budowę na ten 

obiekt. Jest zaplanowane w budżecie 450 tyś. Na halę. Jest to suma niewystarczająca na pokrycie całości 

inwestycji. Jeżeli będzie pozwolenie na budowę, wówczas skierowany zostanie wniosek do Rady Powiatu 

o zaciągnięcie zobowiązań na brakującą kwotę do 450 tyś. zł.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka poddał uchwałę pod głosowanie:
Głosowanie: za: 22 przeciw: 0 wstrzymujących się: 3

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka stwierdził, że w wyniku głosowania: 

UCHWAŁA Nr 387/XXXIX/2010 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 21 maja 2010 r.  w sprawie
zmian w budżecie  Powiatu Nowosądeckiego na 2010 rok oraz  zmian w Uchwale Budżetowej 
Powiatu Nowosądeckiego na 2010 rok została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 



Ad. 14

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w Krynicy Zdroju przy 

ul. Kraszewskiego.

Starosta Nowosądecki Jan Golonka  przedstawił projekt uchwały. 

 Komisja Mienia i Infrastruktury RPN pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Krzysztof Cycoń poinformował, iż większość Radnych nie wie co sprzedaje. Jest dużo pytań, 

które budzą wątpliwości. W związku z powyższym proponuje, aby powstrzymać się z podjęciem decyzji 

o sprzedaży. Uważa,  że najpierw powinno się dokonać wyceny. Twierdzi,  że wyprzedaż mienia to 

ostateczność. Ponadto projekt uchwały o likwidacji warsztatów szkolnych jest z 27 sierpnia 2009 roku, a 

Komisji został przedłożony dzień przed Sesją. Zwrócił uwagę, iż przed podjęciem decyzji o sprzedaży 

nauczyciele dostali wypowiedzenia. Rodzice dopytują, gdzie będą się odbywać praktyki.

Radny Waldemar Olszyński  odpowiedział, iż nie należy łączyć problemów związanych z realizacją 

planu nauczania.  Ustawa o finansach publicznych mówi,  że  gospodarstwa pomocnicze jakim były 

warsztaty, będą likwidowane. Od 1 stycznia będą wchłonięte w strukturę jednostki budżetowej. Aby 

prawidłowo realizować program nauczania szkoła ma zagwarantowane to, poprzez zajęcia w Centrum 

Kształcenia Praktycznego w Nowym Sączu, w Zespole Szkół w Grybowie oraz w szkole macierzystej w 

Krynicy.

Radny Jarosław Gliński poinformował, iż dobrze byłoby wiedzieć m.in.:jakie przychody powiat ma z 

tej nieruchomości, jaki jest stan budynków oraz jest wycena na dzień dzisiejszy. Warto się zastanowić czy 

sprzedaż w tym momencie jest w tym momencie konieczna.

Radny Krzysztof Cycoń  zgadza się z Radnym Waldemarem Olszyńskim  , że są to dwie osobne 

sprawy.  Nie  rozumie  dlaczego  w  tytule  projektu  uchwały  jest  wpisane  w  sprawie   sprzedaży 

nieruchomości  położonej  w  Krynicy  Zdroju  przy  ul.  Kraszewskiego.  Uważa,  że  jest  za  dużo 

niewiadomych, żeby dzisiaj podejmować taką uchwałę.

Radna Danuta Lelito uważa, że nie ma środków na inwestowanie w majątek pracujący, a taki majątek 

jest na terenie Gminy Piwniczna, gdzie od 10 lat robi się niewiele. Jeżeli to jest majątek niepracujący to 

jeżeli środki uzyskane ze sprzedaży zostaną przeznaczone na doinwestowanie majątku to sprzedaż tej 

nieruchomości jest zasadna.

Radny Krzysztof Cycoń  poinformował, iż 15 lat warsztaty szkolne utrzymywały się same. Po raz 



kolejny pyta, czy jest aż tak tragiczna sytuacja, aby pozbywać się majątku w tym momencie.

Radny Jan Dziedzina  poinformował, iż padł argument o wypowiedzeniach. W związku z powyższym 

zadał pytanie, na ile on jest prawdziwy.

Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji Kultury i Sporu Maria Jabłońska  poinformowała, iż w 

bieżącym roku szkolnym dwóch nauczycieli było finansowanych z oświaty.  Z ustawy o finansach 

publicznych  wynika  ,  iż  stanowisko  Kierownika  Warsztatów Szkolnych  już  nie  istnieje.  Dla  tego 

nauczyciela  nadchodzący  rok  szkolny  czyli  od  1  września  zapewniony  jest  etat,  o  ile  zostanie 

zrekrutowana  taka  liczba  oddziałów  jak  założyliśmy.  Drugie  stanowisko  nauczyciela  instruktora 

praktycznej naukiv zawodu nie ma pokrycia. Wynika to z tego, że nie ma klas, które realizują zajęcia 

praktyczne z zakresu ślusarstwa czy z zajęć praktycznych technik mechanik. Ten instruktor nie jest 

przewidziany w arkuszu organizacyjnym na nowy rok szkolny. Jego umowa wygaśnie z dniem 31 

sierpna br. Pozostałe etaty, które są w ramach gospodarstwa pomocniczego warsztaty szkolne w zespole 

szkół ponadgimnazjalnych z Krynicy Zdroju są to etaty niepedagogiczne, stąd w planie budżetowym na 

bieżący rok szkolny nie są przewidziane wydatki na przeniesienie tych osób do zespołu szkół.

Radny Jarosław Gliński zapytał o ilość zatrudnionych pracowników niepedagogicznych.

Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji Kultury i Sporu Maria Jabłońska odpowiedziała, iż jest 5 

etatów niepedagogicznych. Są to umowy zawarte na czas nieokreślony. Zgodnie z ustawą wynikającą z 

kodeksu pracy pracownicy otrzymają odprawy.

Radny Ryszard Poradowski poinformował, iż był wielokrotnie w warsztatach. Stan bazy wewnątrz tj. 

maszyn nie odpowiada standardom.

Radny Józef Świgut  podkreślił,iż można dojść do wniosku, że jeżeli  nie zainwestujemy w dalsze 

nauczanie praktycznej nauki zawodu w ramach funkcjonowania szkoły to standardy i tak nie zostaną 

spełnione. Szkoła ta utraci możliwość kształcenia. Na chwile obecną nie ma argumentu przemawiającego 

za tm , aby podjąć decyzję o sprzedaży. Gdyby było rozeznanie,że ta szkoła w perspektywie czasu będzie 

tracić nabór to można byłoby zadecydować o sprzedaży. W tej sytuacji Radny uważa, że należałoby 

placówke doinwestować, biorąc pod uwagę dobro dziecka tj. bliskość dojazdu do szkoły.

Starosta Nowosądecki Jan Golonka wyjaśnił, że  jest to głos, który nie dotyczy tej uchwały. Nie są 

likwidowane kierunki kształcenia, ani szkoły. Warsztatów nie będzie, niezależnie od tego czy będą one 



mieniem powiatowym czy też nie. 

Radny Józef Świgut  twierdzi, iż ustawa o finansach publicznych mówi, że likwidacja  gospodarstw 

pomocniczych nie oznacza tego, że należy wyprzedawać majątek. Ustawa zakłada, iz należy poszukać 

innej formy organizacyjnej warsztatów szkolnych.

Radny Jarosław Gliński uważa, że warsztaty nie funkcjonują, ale w ich miejsce mogą funkcjonować 

praconie.  Sprzedaż  majątku  zamyka  możliwość  utworzenia  pracowni.  Jednocześnie  Radny  złożył 

wniosek o głosowanie formalno-imienne w sprawie tej uchwały.

Wiceprzewodniczacy Jerzy Górka  poprosił o wykładnię prawną w tej kwestii Zastępcę Dyrektora 

Kancelarii Powiatu Sławomira Kmaka.

Zastępca Dyrektora Kancelarii Powiati Sławomir Kmak poinformował, iż Statut przewiduje 2 rodzaje 

głosowania tj. jawne i tajne. Forma imienna głosowania nie występuje w Ustawie oraz w Statucie. Jeżeli 

Radny  Jarosław  Gliński  będzie  chciał,  aby  w  protokole  było  zaznaczone  jak  głosował  to  taka 

informacja będzie uwzględniona.

Radny Jarosław Gliński poprosił o uzasadnienie pisemne po Sesji.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka poddał uchwałę pod głosowanie:
Głosowanie: za: 19 przeciw: 3 wstrzymujących się: 1

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka stwierdził, że w wyniku głosowania: 

UCHWAŁA Nr 388/XXXIX/2010 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 21 maja 2010 r.  w sprawie
sprzedaży nieruchomości położonej w Krynicy Zdroju przy ul. Kraszewskiegozostała podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 15

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w Krynicy Zdroju przy 

ul. Czarny Potok.

Starosta Nowosądecki Jan Golonka  przedstawił projekt uchwały. 

 Komisja Mienia i Infrastruktury RPN pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Krzysztof Cycoń zapytał dlaczego w tytule projektu uchwały jest wpisane w sprawie sprzedaży 

nieruchomości położonej w Krynicy Zdroju przy ul. Czarny Potok. Twierdzi, iż zapis powinień brzmieć w 



sprawie zamiaru sprzedaży.

Starosta Nowosądecki Jan Golonka odpowiedział, iż Rada Powiatu wyraża zgodę na sprzedaż, a całą 

procedurę na bieżąco realizuje Zarząd. W tytule uchwały nie może być wpisu o zamiarze sprzedaży, 

ponieważ nie można byłoby zlecić dalszych zadań, jeżeli nie ma konkretnej uchwały.

 Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka poddał uchwałę pod głosowanie:

Głosowanie: za: 17 przeciw: 4 wstrzymujących się: 2

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka stwierdził, że w wyniku głosowania: 

UCHWAŁA Nr 389/XXXIX/2010 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 21 maja 2010 r.  w sprawie
sprzedaży nieruchomości położonej w Krynicy Zdroju przy ul. Czarny Potok została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 16

Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie zmiany  uchwały  o  zasadach  udzielania

 i  rozmiaru  zniżek  nauczycielom,  którym  powierzono  stanowiska  kierownicze  w  szkołach

 i  placówkach  oraz  zasad  przyznawania  obniżenia  lub  zwolnienia  od  obowiązku  realizacji  zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych, opiekuńczych.

Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji Kultury i Sportu Maria Jabłońska przedstawiła projekt 

uchwały. 

 Komisja Edukacji i Sportu RPN pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Jarosław Gliński  zapytał czy prawnie jest dopuszczalne przydzielanie godzin nadliczbowych 

nauczycielowi, który ze względu na pełniona funkcję ma zniżkę etatu.

Zastępca  Dyrektora  Wydziału  Edukacji  Kultury  i  Sportu  Maria  Jabłońska  odpowiedziała,że 

zzapisów w karcie nauczyciela w tej kwesti wynika , że jak najbardziej tak. Różni się to jednak z 

informacjami, które można odnaleźć na stronach internetowych.

Radny Marek Kwiatkowski zapytał czy z karty nauczyciela i innych przepisów możemy odczytać czy 

progi zniżek są w dolnej czy w górnej strefie przepisów.

Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji Kultury i Sportu Maria Jabłońska odpowiedziała, iż karta 

nauczyciela  określa  pensa  godzin  dla  nauczyciela,  różnicując  je  w  zależności  od  rodzaju  zajęć 

edukacyjnych  tj.  psychologów,  pedagogów  szkolnych,  nauczycieli  zawodu  praktycznego, 

wychowawców internatów. Wymiar zniżek jest w kompetencji organu prowadzącego. Rada Powiatu 



uchwala wymiar zniżek dla kadry kierowniczej.

 Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka poddał uchwałę pod głosowanie:

Głosowanie: za: 21 przeciw: 1 wstrzymujących się: 0

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka stwierdził, że w wyniku głosowania: 

UCHWAŁA Nr 390/XXXIX/2010 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 21 maja 2010 r.  w sprawie
zmiany  uchwały  o  zasadach  udzielaniai  rozmiaru  zniżek  nauczycielom,  którym  powierzono 
stanowiska  kierownicze  w  szkołach  i  placówkach  oraz  zasad  przyznawania  obniżenia  lub 
zwolnienia od obowiązku realizacji zajęć dydaktycznych, wychowawczych, opiekuńczychzostała 
podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 17

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie projektu pt. „Modernizacja kształcenia zawodowego w 

Małopolsce”.

Zastępca Dyrektora Powiatowego Centrum Funduszy Europejskich przedstawiła projekt uchwały. 

 Komisja Edukacji i Sportu RPN pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka poddał uchwałę pod głosowanie:

Głosowanie: za: 21 przeciw: 1 wstrzymujących się: 0

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka stwierdził, że w wyniku głosowania: 

UCHWAŁA Nr 391/XXXIX/2010 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 21 maja 2010 r.  w sprawie
projektu pt. „Modernizacja kształcenia zawodowego w Małopolsce”została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 18

Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie projektu  pt.  „Budowa  Placówki  Opiekuńczo- 

Wychowawczej typu socjalnego – Dom Dziecka”. 

Zastępca Dyrektora Powiatowego Centrum Funduszy Europejskich przedstawiła projekt uchwały. 

 Komisja Polityki Społecznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka poddał uchwałę pod głosowanie:

Głosowanie: za: 21 przeciw: 1 wstrzymujących się: 0

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka stwierdził, że w wyniku głosowania: 

UCHWAŁA Nr 392/XXXIX/2010 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 21 maja 2010 r.  w sprawie
 projektu pt. „Budowa Placówki Opiekuńczo- Wychowawczej typu socjalnego – Dom Dziecka” 
została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 



Ad. 19

Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie przystąpienia  i  realizacji  przez  Powiat  Nowosądecki 

projektu  pt.:  „Lokalne  inicjatywy  na  rzecz  rozwoju  regionalnego  powiatu  gorlickiego  i 

nowosądeckiego”.

Zastępca Dyrektora Powiatowego Centrum Funduszy Europejskich przedstawiła projekt uchwały. 

 Komisja ? (jaka)pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka poddał uchwałę pod głosowanie:

Głosowanie: za: 21 przeciw: 1 wstrzymujących się: 0

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka stwierdził, że w wyniku głosowania: 

UCHWAŁA Nr 393/XXXIX/2010 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 21 maja 2010 r.  w sprawie
 przystąpienia i realizacji przez Powiat Nowosądecki projektu pt.: „Lokalne inicjatywy na rzecz 
rozwoju regionalnego powiatu gorlickiego i nowosądeckiego”została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 20

Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  „Zasłużony  dla  Ziemi  

Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka poddał uchwałę pod głosowanie:

Głosowanie: za: 24  przeciw: 0 wstrzymujących się: 0

Przewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka stwierdził, że w wyniku głosowania:
UCHWAŁA Nr 394/XXXIX/2010 Rady Powiatu Nowosądeckiego  z dnia 21 maja  2010 r. w sprawie 
nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”została podjęta. 

 Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 21

Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  „Zasłużony  dla  Ziemi  

Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka poddał uchwałę pod głosowanie:

Głosowanie: za: 24  przeciw: 0 wstrzymujących się: 0

Przewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka stwierdził, że w wyniku głosowania:
UCHWAŁA Nr 395/XXXIX/2010 Rady Powiatu Nowosądeckiego  z dnia 21 maja  2010 r. w sprawie 
nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”została podjęta. 

 Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 22

Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  „Zasłużony  dla  Ziemi  



Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka poddał uchwałę pod głosowanie:

Głosowanie: za: 24  przeciw: 0 wstrzymujących się: 0

Przewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka stwierdził, że w wyniku głosowania:
UCHWAŁA Nr 396/XXXIX/2010 Rady Powiatu Nowosądeckiego  z dnia 21 maja  2010 r. w sprawie 
nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”została podjęta. 

 Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 23

Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  „Zasłużony  dla  Ziemi  

Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka poddał uchwałę pod głosowanie:

Głosowanie: za: 24  przeciw: 0 wstrzymujących się: 0

Przewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka stwierdził, że w wyniku głosowania:
UCHWAŁA Nr 397/XXXIX/2010 Rady Powiatu Nowosądeckiego  z dnia 21 maja  2010 r. w sprawie 
nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”została podjęta. 

 Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 24

Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  „Zasłużony  dla  Ziemi  

Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka poddał uchwałę pod głosowanie:

Głosowanie: za: 24  przeciw: 0 wstrzymujących się: 0

Przewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka stwierdził, że w wyniku głosowania:
UCHWAŁA Nr 398/XXXIX/2010 Rady Powiatu Nowosądeckiego  z dnia 21 maja  2010 r. w sprawie 
nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”została podjęta. 

 Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 25

Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  „Zasłużony  dla  Ziemi  

Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka poddał uchwałę pod głosowanie:

Głosowanie: za: 24  przeciw: 0 wstrzymujących się: 0

Przewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka stwierdził, że w wyniku głosowania:
UCHWAŁA Nr 399/XXXIX/2010 Rady Powiatu Nowosądeckiego  z dnia 21 maja  2010 r. w sprawie 
nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”została podjęta. 

 Uchwała stanowi załącznik do protokołu.



Ad. 26

Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  „Zasłużony  dla  Ziemi  

Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka poddał uchwałę pod głosowanie:

Głosowanie: za: 24  przeciw: 0 wstrzymujących się: 0

Przewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka stwierdził, że w wyniku głosowania:
UCHWAŁA Nr 400/XXXIX/2010 Rady Powiatu Nowosądeckiego  z dnia 21 maja  2010 r. w sprawie 
nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”została podjęta. 

 Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 27

Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  „Zasłużony  dla  Ziemi  

Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka poddał uchwałę pod głosowanie:

Głosowanie: za: 24  przeciw: 0 wstrzymujących się: 0

Przewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka stwierdził, że w wyniku głosowania:
UCHWAŁA Nr 401/XXXIX/2010 Rady Powiatu Nowosądeckiego  z dnia 21 maja  2010 r. w sprawie 
nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”została podjęta. 

 Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 28

Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  „Zasłużony  dla  Ziemi  

Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka poddał uchwałę pod głosowanie:

Głosowanie: za: 24  przeciw: 0 wstrzymujących się: 0

Przewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka stwierdził, że w wyniku głosowania:
UCHWAŁA Nr 402/XXXIX/2010 Rady Powiatu Nowosądeckiego  z dnia 21 maja  2010 r. w sprawie 
nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”została podjęta. 

 Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 29

Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  „Zasłużony  dla  Ziemi  

Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka poddał uchwałę pod głosowanie:

Głosowanie: za: 24  przeciw: 0 wstrzymujących się: 0

Przewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka stwierdził, że w wyniku głosowania:



UCHWAŁA Nr 403/XXXIX/2010 Rady Powiatu Nowosądeckiego  z dnia 21 maja  2010 r. w sprawie 
nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”została podjęta. 

 Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 30

Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  „Zasłużony  dla  Ziemi  

Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka poddał uchwałę pod głosowanie:

Głosowanie: za: 24  przeciw: 0 wstrzymujących się: 0

Przewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka stwierdził, że w wyniku głosowania:
UCHWAŁA Nr 404/XXXIX/2010 Rady Powiatu Nowosądeckiego  z dnia 21 maja  2010 r. w sprawie 
nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”została podjęta. 

 Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 31

Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  „Zasłużony  dla  Ziemi  

Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka poddał uchwałę pod głosowanie:

Głosowanie: za: 24  przeciw: 0 wstrzymujących się: 0

Przewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka stwierdził, że w wyniku głosowania:
UCHWAŁA Nr 405/XXXIX/2010 Rady Powiatu Nowosądeckiego  z dnia 21 maja  2010 r. w sprawie 
nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”została podjęta. 

 Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 32

Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  „Zasłużony  dla  Ziemi  

Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka poddał uchwałę pod głosowanie:

Głosowanie: za: 24  przeciw: 0 wstrzymujących się: 0

Przewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka stwierdził, że w wyniku głosowania:
UCHWAŁA Nr 406/XXXIX/2010 Rady Powiatu Nowosądeckiego  z dnia 21 maja  2010 r. w sprawie 
nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”została podjęta. 

 Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 33

Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  „Zasłużony  dla  Ziemi  

Sądeckiej”.



Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka poddał uchwałę pod głosowanie:

Głosowanie: za: 24  przeciw: 0 wstrzymujących się: 0

Przewodniczący Rady Powiatu Jerzy Górka stwierdził, że w wyniku głosowania:
UCHWAŁA  Nr 407 /XXXIX/2010 Rady Powiatu Nowosądeckiego  z  dnia 21 maja  2010 r.  w 
sprawie nadania odznaki honorowej „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”została podjęta. 

 Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 34
 Przewodniczący Rady Powiatu Stanisław Wanatowicz poprosił radnych o zgłaszanie interpelacji.

Radny Jan Dziedzina zgłosił 4 interpelacje w sprawie: 

–stanu parkingu przy Szpitalu Specjalistycznym im. J. Śniadeckiego w Nowym Sączu,

–przebudowy „azylu” w miejscowości Łącko znajdującego się na drodze 969 od strony Czerńca,

–cieków wodnych na terenie Gminy Łącko,

–prośby o ujęcie w bilansowaniu szkód powodziowych na terenie Gminy Łącko,

Radny Ryszard Poradowski zgłosił 1 interpelację w sprawie:

- wypłat wyrównań dla nauczycieli

Ad.10  

Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

Ad. 11.
Wobec wyczerpania porządku obrad, Wiceprzewodniczacy Rady Powiatu Jerzy Górka podziękował 
zebranym za udział w obradach i zamknął XXXVIII Sesję Rady Powiatu Nowosądeckiego.

         Przewodniczący 
Rady Powiatu Nowosądeckiego 

       Stanisław Wanatowicz

Podpis osoby 
sporządzającej protokół: 

Monika Dziedzina 
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